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Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van 2 februari 2005 
  
 
 
 

Aanwezig zijn: 

Dhr. MN. Van Daalen (voorzitter), mw. E.H. Soudain (PvdA), mw. J.S. Binnerts-de Jonge (VVD),  

mw. M.I. Creemers-Hazebroek (VVD), dhr. B.G. van ’t Erve (CDA), mw. K.J.H. Hasper-Wolters (CDA),  

mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), mw. F. Laamraoui-Amsiti (GroenLinks), dhr. J.I. Crebas (D66),  

dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. J. Jongsma (LPF), dhr. R. de Wit (SGP), L.J.J. Caniëls (commissiegriffier), mw. 

L.J. Fer (griffiemedewerker) 

 

Afwezig zijn: 

Dhr. J. Slicht (PvdA), mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA) 

 

Ook aanwezig zijn; 

dhr J.M. Bos (gedeputeerde), dhr. R. Hartogh Heijs van de Lier (dir. SPP), dhr. H. Sieben (SPV), mw. T. 

Lodder (SPV), dhr. A. Kerkhoven (SPV) 

 

Ook afwezig zijn: 

Mw. L. M. Bouwmeester- den Broeder (gedeputeerde) 

 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering en heet de leden welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

 Er wordt een besloten gedeelte ingelast. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag van de vergadering van commissie Samenleving d.d. 12-01-2005  

 Bij de aanwezigen staat voor de LPF-fractie de heer Jongsma vermeld; dit moet zijn de heer Lammers 

(LPF). 

 

4. Voorzitter/Presidium/Statengriffie 
a. Mededelingen 

 Bericht van afmelding ontvangen van de heer J. Slicht (PvdA) 

 Het Werkbezoek aan ZGB is verschoven naar 15 juni 2005 

 Provinciale Staten brengen op 3 maart een bezoek aan de Eerste Kamer. Als thema voor de 

  discussie tussen de staten- en kamerleden is onder meer de Wet op de Jeugdzorg 

genoemd.   Omdat deze wet inmiddels al weer enige tijd is aangenomen heeft de griffie 

van de Eerste   Kamer voorgesteld een van de Statenleden een inleiding te laten houden 

over de ervaringen   met de wet tot nu toe. De vraag aan de leden van de commissie 

Samenleving is: wilt u iemand   uit uw midden aanwijzen om een dergelijke inleiding van ca. 

10-15 minuten te verzorgen?    Uiteraard wordt diegene in de voorbereiding 

ondersteund door de griffie en de afdeling SPV. 

 De voorzitter informeert welk Statenlid zich voor het laatste opgeeft.  
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 Mevrouw Binnerts-de Jonge (VVD) stelt voor om mevrouw T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA) te 

verzoeken  deze inleiding te verzorgen. Overige commissieleden stemmen daarmee in. De voorzitter 

vraagt aan de  griffie het Statenlid hiervoor te benaderen
1
. 

 

5.1  Portefeuillehouder J.M. Bos 

 a.  Mededelingen 

 Tijdens de vergadering van provinciale staten van 11 november jl., is de volgende toezegging gedaan: 

 

5. Verzoek om interpellatiedebat door 

GroenLinks-fractie met betrekking tot 

“toekomst van de multiculturele 

samenleving en de vrijheid van 

meningsuiting”  

Desgevraagd zegt de voorzitter, de heer Jager, 

namens het college toe bereid te zijn om bij 

steunfunctie Axion na te gaan in hoeverre er binnen 

de Flevolandse samenleving op lokaal niveau 

behoefte bestaat tot debat bij burgers en hun 

organisaties naar aanleiding van de moord op Theo 

van Gogh en de daarop volgende incidenten 

 

Voorstel: aldus handelen tav de afdeling SPV 

 

 De mededeling aan de commissie Samenleving hierover is als volgt: 

 “Op lokaal niveau zijn er al een aantal debatten gehouden, waaronder een debat in Almere waar ruim 

 100 mensen waren. In andere gemeenten is veelal door de burgemeester en de politie gesproken met 

 zelforganisaties en sleutelfiguren vanuit de moslimgemeenschap. Vanzelfsprekend houdt Axion een 

vinger  aan de pols en geeft indien gewenst advies en ondersteuning aan lokale initiatieven.  

 Axion heeft vele contacten met zelforganisaties en sleutelfiguren, van hen krijgt zij het signaal dat 

 ontmoetingsbijeenkomsten op wijkniveau met autochtone burgers op prijs wordt gesteld maar dan niet in 

 de vorm van een debat. Over het algemeen ontstaat er bij veel mensen iets van debatmoeheid doordat 

 bijna dagelijks debatten op televisie te zien zijn. 

 De insteek die Axion hanteert, en welke ook toebehoort aan een tweedelijns ondersteuningsorganisatie, 

is  dat zij hierin geen initiatieven ontplooit maar daar waar behoefte is advies en ondersteuning biedt.” 

 

1.  Ontwikkelingen rond de Jeugdzorg 

 Gedeputeerde Bos deelt mee 

 dat het goed functioneren van Bureau Jeugdzorg ertoe leidt dat de wachtlijsten bij de 

 zorgaanbieders toenemen. Hij vindt dit een zorgelijke ontwikkeling en heeft in overleg met 

 directeuren en Coact  afgesproken dat zij op basis van capaciteit en inzet, aangeven hoe 

de  wachtlijst kan worden ingelopen c.q. de groei van de wachtlijst kan worden tegengegaan.  

 stichting Boschhuis meldt dat de tekorten over 2004 afgedekt zullen worden door Vrienden van 

 Boschhuis. De voorbereiding van de reorganisatie is in volle gang en deze zal per april 2005 

starten.  

 

 b.  Vragenronde 

 De ChristenUnie- fractie wil weten hoe ver het staat met beantwoording van de schriftelijke vragen van 

 haar fractie.  

 Gedeputeerde Bos geeft aan de vragen te hebben ontvangen en deze ook ter kennisgeving aan overige 

 fracties te hebben gezonden. Deze week volgt beantwoording van de vragen.  

 De D66-fractie spreekt haar zorgen uit over de verdere centralisatie van Bureau Jeugdzorg. Het Bureau 

 komt verder van gemeenten af te staan en dat is o.a. voor gemeente Urk niet gunstig. De fractie is van 

 mening dat voor Urk, gelet op haar bijzondere cultuur en grote hoeveelheid jeugd, een op maat 

gesneden  aanpak nodig is.  

 Gedeputeerde Bos deelt de zorg. Een en ander heeft te maken met de effecten van de nieuwe wet op 

de  Jeugdzorg en de positie van Bureau JeugdZorg. Aan gemeenten is ruim van te voren bekend gemaakt 

dat  zij in hun begroting ruimte moeten creëren voor advies en informatie omdat BJZ voor het toegangsdeel 

 slechts een indicatiebureau is, kan er niet langer aanspraak worden gemaakt op participatie van Bureau 

 Jeugdzorg. BJZ moet slechts haar wettelijke taak uitvoeren. Echter de directeur van BJZ probeert in de 

 geringe beschikbare formatie, gemeenten te bedienen. 

 De VVD –fractie vraagt aan medecommissieleden om enige oplettendheid te betrachten bij voorstellen 

 zoals “bijdrage aan gemeente Almere ten behoeve van dekking leegstandrisico’s Alnovum-gebouw  en 

                                                      
1
 Redactie: het statenlid is door de Griffie benaderd en zij is daartoe bereid gebleken. 
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aan  starterscentrum in Alnovum”. Hierin staan enige beleidsmatige afspraken die ook de commissie 

 Samenleving aangaan
2
, terwijl het statenvoorstel slechts bij commissie Werk staat geagendeerd. 

 De VVD –fractie vraagt uiteindelijk aan het Presidium goed op te letten hoe inhoudelijke stukken 

 geagendeerd worden en hoe compleet dat is. 

 Gedeputeerde Bos geeft aan bereid te zijn de commissie op de hoogte te willen houden van de stand 

van  zaken rond de ontwikkelingen hoger onderwijs Almere/Flevoland. De voorzitter zegt toe het punt ook 

aan  de orde te zullen stellen in het Presidium. 

 

5.2  Portefeuillehouder L.M. Bouwmeester-den Broeder 

 a.  Mededelingen 

 Geen.  

 

b. Statenvoorstel 

 1. Subsidieverzoek Apollo Ensemble te Lelystad t.b.v. de Apollo Zomeracademie 2005 

 De VVD-fractie stemt op geheel andere gronden en overwegingen in met voorstel. Het door de Staten 

 genomen initiatief om Apollo Zomeracademie te steunen in 2002, heeft tot een positief imago van 

 Flevoland bijgedragen en op grond daarvan had de notitie een positiever beeld kunnen schetsen. Voorts 

 dringt zij er bij het college op aan om de organisatie op de hoogte te brengen van de voorbereiding van 

een  nieuwe kunstnota die mogelijk zal leiden tot nadere beleidsregels.  

 De SGP –fractie stemt om principiële redenen niet in met het voorstel.  

 De PvdA –fractie stemt evenals de VVD op grond van andere overwegingen,  in met het voorstel. Zij 

geeft  aan om voor het jaar 2006 goed en helder te weergeven wat de situatie kan zijn.  

 Ook de CDA –fractie volgt de redenering van de VVD-fractie en stemt in met het voorstel.  

 Gedeputeerde Bos geeft toe dat slechts de technische benadering belicht is. Hij geeft aan dat alle 

 kunstinstellingen op de hoogte zullen worden gebracht van het feit dat de provincie bezig is met de 

 nieuwe kunstnota en dat het mogelijk wijzigingen voor de nieuwe beleidsregels kan inhouden.  

 Met uitzondering van de SGP fractie stemt de commissie in met het voorstel. 
 De fracties, PvdA, VVD, CDA, Groenlinks, ChristenUnie, D66, SP en LPF zijn van mening dat inwilliging 

van  het voorstel niet zozeer dient te worden beargumenteerd met eventueel al dat niet terecht gewekte 

 verwachtingen, maar in het bijzonder op kwaliteit inhoudelijke gronden. 
 De SGP fractie stemt om principiële redenen tegen het voorstel. 
 

 De voorzitter geeft na een korte schorsing de gelegenheid aan de heer A. Kerkhoven (afd. SPV) om de 

 presentatie over Archeologie en omgevingsplan te presenteren. Hij verwelkomt tevens de heren 

Appelman  (CDA), Meijer (GroenLinks), Siepel (ChristenUnie), De Schutter (CDA), Rijsdorp (PvdA), 

allen leden van de  commissie Ruimte. 

 

c. Ter bespreking 

 1.  Archeologie in OPFII 

 De heer Kerkhoven presenteert een mogelijke denkrichting van het college. Deze denkrichting is erop 

 gebaseerd om gerichter met archeologie bezig te zijn. De bedoeling is om vooraf al op archeologie te 

 sturen en niet in het kader van planontwikkeling. De denkrichting is om meer te focussen op 

 instandhouding van archeologische waarden. De ambities zullen dus van te voren moeten worden 

 vastgelegd.  

 Na afloop van de presentatie werden er veel vragen gesteld en vooral de VVD –fractie heeft het een 

 indrukkende presentatie gevonden. De fractie spreekt zich uit over het ambitieniveau en de gevolgen 

 daarvan en zij wenst (nog) wel eens nader hierover van gedachten te willen wisselen. Voorzover haar 

 bekend is, heeft een dergelijke discussie (nog) niet eerder in PS plaatsgevonden. 

 De voorzitter dankt de heer Kerkhoven voor zijn presentatie. 

 

6 Rondvraag 

 Geen. 

 

7 Sluiting 

 De voorzitter dankt een ieder voor hun komst en sluit de vergadering om 16.50 uur. 

 

                                                      
2
 Lees: “bedoeld bedrag ad. € 1.107.123,- binnen de bestemmingsreserve  ontwikkelingsprojecten te handhaven onder een nieuw, 

specifiek  oormerk, “hoger onderwijs Almere/Flevoland”, om hiermee tot uitdrukking te brengen het eminent belang dat de Staten van 

Flevoland hechten aan hoger onderwijs voor de sociale en economische ontwikkeling van Flevoland waarbij de Staten prioriteit geen 

aan Almere als vestigingslocatie. 
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TOEZEGGINGENLIJST cie. Samenleving 

 

NR Datum cie. Onderwerp/toezegging Door Afdoen per 

1 06-10-2004 

(cie. Begroting) 

Rapporteren over stand van zaken Co-act 

Op 17-11-2004 deelt gedeputeerde mede rapport op 11 

november te hebben ontvangen. Nadere rapportage 

volgt 

J.M. Bos/SPV Nov 2004 

Dec 2004 

2 17-11-2004 

02-02-2005 

Werkbezoek aan ZGB  SPV/Griffie 15-06-2005 

3 12-01-2005 Eén punt toekennen aan de systematiek van de 

scoreoverzicht t.b.v. Participatie vrijwilligers. Het 

statenvoorstel aanpassen vóór PS-vergadering van 

3 maart 2005 

SPV 03-03-2005 

     

 

 

 

 

Vastgesteld te Lelystad, ______________________________________ 2005 

 

 

 

 

De voorzitter       de commissiegriffier 


